GRILLE DE REMUNERATION VMR / TMR’S COMPENSATION GRID - ELECTION 2025

Substitute

24 octobre 2025/ 25 et 26 octobre 2025 / 2 novembre 2025 /

October 24, 2025 October 25 & 26, 2025 November 2, 2025

Vote au bureau du Vote par anticipation (BVA) / Vote ordinaire (BVO) /

président d’élection (BVPE) Advance Poll Polling Day
/ Vote at the office of the

Returning Officer
Préposé(e) a ’'accueil 310% 310$ par jour / per day 310%
Welcome staff
Scrutateur(trice) 360% 360$ par jour / per day 400$
Deputy Returning Officer +77% dépouillement* / vote +77$ dépouillement* / vote

counting counting
Secrétaire 340% 340$ par jour / per day 375%
Poll clerk +70$ dépouillement* / vote +70$ dépouillement* / vote
counting counting

Président(e) de la table de vérification de 250% 250$ par jour / per day 250%
Uidentité de Uélecteur
Chairperson of an identity verification panel
Membre de la table de vérification de 235% 235$ par jour / per day 235%
Lidentité de Uélecteur
Member of an identity verification panel
Substitut 140% 140% par jour / per day 140%

*La scrutatrice ou le scrutateur ainsi que le secrétaire du bureau de vote doivent revenir le 2 novembre en soirée pour procéder au dépouillement des
votes du BVPE et du BVA. Ils regoivent une rémunération distincte pour cette seconde opération, en plus de celle déja versée pour leur travail au BVPE et
au BVA. Par exemple, un scrutateur affecté au BVA recevra une rémunération de 2 x 360 $ (pour les deux jours de vote) + 77 $ pour le dépouillement.

*The poll clerk or deputy returning officer, as well as the secretary of the polling station, must return on the evening of November 2 to carry out the counting
of votes from the Advance Poll and the Vote at the office of the Returning Officer. They will receive separate compensation for this second task, in addition
to the remuneration already paid for their work during the Advance Poll and the Vote at the office of the Returning Officer. For example, a deputy returning
officer assigned to the Advance Poll will receive 2 x $360 (for the two voting days) + $77 for the counting.






